



**NATIONAL CAPITAL COMMISSION  
COMMISSION DE LA CAPITALE NATIONALE**

**TENDER ADDENDUM**

**EASTERN LANDS AND SUSSEX MAINTENANCE  
MANAGEMENT SERVICES**

**NCC TENDER FILE # AL1845**

**DATE: August 15, 2023**

**ADDENDA À LA SOUMISSION**

**SERVICES DE GESTION DE L'ENTRETIEN DES  
TERRAINS DE L'EST ET SUSSEX**

**NUMÉRO DE SOUMISSION DE LA CCN AL1845**

**DATE: 15 août 2023**

---

**ADDENDUM #: 2**

---

**ADDENDA n°: 2**

The following shall be read in conjunction with and shall form an integral part of the Tender / Proposal and Contract Documents:

1. The bid closing deadline is extended to Thursday, September 7, 2023, at 3:00pm EDT.
2. Item 2.5 ENQUIRIES from the Bid Instructions is revised to read as follows:

ADDRESS ENQUIRIES IN WRITING TO:  
allan.lapensee@ncc-ccn.ca

Enquiries regarding this RFP must be submitted in writing to the Contracting Authority as early as possible within the solicitation period. Enquiries should be received no later than Tuesday, August 22, 2023, at noon to allow enough time to provide a response. Enquiries received after that time may result in an answer not being provided. To ensure consistency and quality of the information provided to Bidders, the Contracting Authority shall examine the content of the enquiry and shall decide whether to issue an amendment. All enquiries and other communications related to this tender sent throughout the solicitation period are to be directed only to the Contracting Authority. Non-compliance with this requirement during the solicitation period can, for that reason alone, result in disqualification of a proposal.

Ce qui suit doit être interprété comme faisant partie intégrante de la proposition/appels d'offres et des documents relatifs au contrat :

- 1- La clôture d'offre est prolongée à jeudi, le 7 septembre, 2023 à 15h00, HAE.
- 2- Item 2.5 DEMANDE DE RENSEIGNEMENTS des instructions aux soumissionnaires est révisé ci-dessus :

ADRESSER VOS QUESTIONS EN ECRIT A :  
allan.lapensee@ncc-ccn.ca

Les demandes de renseignements concernant cette RFP doivent être soumises par écrit à l'autorité contractuelle le plus tôt possible au cours de la période de sollicitation. Les demandes de renseignements doivent être reçues au plus tard mardi, le 22 août 2023 à 12h00 afin de laisser suffisamment de temps pour fournir une réponse. Les demandes de renseignements reçues par la suite peuvent entraîner l'absence d'une réponse. Afin d'assurer l'uniformité et la qualité de l'information fournie aux soumissionnaires, l'autorité contractuelle examinera le contenu de l'enquête et décidera s'il y a lieu d'apporter une modification. Toutes les demandes de renseignements et autres communications liées à cet appel d'offres envoyées tout au long de la période de sollicitation doivent être adressées UNIQUEMENT à l'autorité contractuelle. Le non-respect de cette exigence pendant la période de sollicitation peut, pour cette seule raison, entraîner l'exclusion d'une proposition